

怡和軒俱樂部會員申請表 – 普通会员

Ee Hoe Hean Club Membership Application Form – Ordinary Membership

*中文姓名: _____

*Name (as shown in your NRIC) _____

性别 Gender: 男 Male 女 Female

Title: Dr. Professor JP BBM PBM Others

公司 / 机构名称 Name of Company / Organization

职称 Occupation / Designation _____

教育背景 Education Background _____

电话 (家) Tel (H) _____ 电话 (办公室) Tel (O) _____ *手机 H/P _____

传真 Fax _____ 电邮 Email _____

*通讯处 Mailing Address _____

_____ Postal Code _____

*住家地址 Residential Address (as shown in your NRIC) _____

_____ Postal Code _____

*身份证号码 NRIC No. _____ *国籍 Nationality _____

出生日期 Date of Birth _____ 出生地 Place of Birth _____

籍贯 Dialect _____

护照尺寸照片
Passport Photo

申请须知

1. 申请表格须有两位现有会员做介绍人并签名
2. 填妥表格并附上预交入会费S\$3,000.00, 一旦申请未批准, 将全额退还
3. 本俱乐部董事会有权拒绝任何申请而无须解释任何理由

Terms and Conditions:

1. The Application must be sponsored by 2 existing members of the club.
2. Completed form must be accompanied by a cheque payment of S\$3000 for entrance fee which will be refunded if application is not successful.
3. Ee Hoe Hean Club retains the full discretion to reject any application for membership without providing any reason.

我同意

- 成为怡和轩俱乐部的会员后, 遵守俱乐部的章程;
- 上述资料正确无误;
- 上述资料如有更改, 将及时通知董事会。

I undertake:

- to abide and be bound by the Club' s Memorandum and Articles of Association upon acceptance as a member;
- and declare that the information provided above is true and accurate;
- to inform the Club of any change in the above mentioned particulars.

Signature of Applicant 申请人签名

Date of Application 申请日期

Name / Signature of Proposer 推荐人姓名 / 签名

Date 日期

Name / Signature of Seconder 附议人姓名 / 签名

Date 日期